

SONY

MiniDisc USB PC Link Cable Giveaway

To get your **BONUS** USB PC Link cable, complete this coupon and mail it with the UPC code and a **photocopy** of your receipt from the purchase of a new portable or home MiniDisc recorder from an authorized, participating Sony of Canada Ltd. dealer to:

Sony MiniDisc PC Link Promotion
P.O. Box 250-J
Pickering, ON L1V 2R4

Please allow 4 to 6 weeks for delivery of your PC Link cable. Purchase must be made between December 1/00 and February 28/01, inclusive. Coupon expires March 15/01. Mail-in redemption must be postmarked no later than midnight, March 30/01 and be received on or before that day. Offer available while supplies last. No cash substitutions. Not legal tender. Offer valid in Canada only. Sony is not responsible for lost, misdirected, incomplete, illegible or late coupons. Facsimiles of coupons will not be accepted. This Sony mail-in rebate offer is subject to all applicable federal, provincial and local laws. This offer is not available to employees of Sony, Sony authorized dealers and those with whom they domicile. All submissions become the property of Sony of Canada Ltd., Toronto, ON M2H 3R6.

Name: _____

Model Number Purchased: _____ Portable Home Hi-Fi

Address: _____

City: _____ Prov.: _____

Postal Code: _____ Phone: _____



SONY

Prime MiniDisc PC Link

Pour obtenir votre interface PC Link, veuillez remplir ce coupon original et le faire parvenir accompagné du code UPC et d'une copie de votre reçu d'achat d'un enregistreur neuf MiniDisc portatif ou domestique, émis par un concessionnaire autorisé Sony du Canada participant à :

Sony MiniDisc PC Link Promotion
P.O. Box 250-J
Pickering, ON L1V 2R4

Veuillez allouer de 4 à 6 semaines pour la livraison de votre interface PC Link. L'achat doit être effectué entre le 1^{er} décembre 2000 et le 28 février 2001 inclusivement. L'offre prend fin le 15 mars 2001. L'offre différée doit être oblitérée avant minuit le 30 mars 2001 et doit être reçue le ou avant ce jour. Aucune substitution pour du comptant. Aucune monnaie légale. Offre valide au Canada seulement. Sony n'assume aucune responsabilité pour la perte, délai, mauvais acheminement, coupons incomplets ou illisibles. Les fac-similés de coupon ne sont pas acceptés. Cette offre différée de Sony est assujettie aux lois fédérales provinciales et locales applicables. Les employés, les membres de leur famille immédiate ou les personnes domiciliées chez des employés de Sony ainsi que les agences de promotion, ne sont pas éligibles. Toutes les coupons reçus deviennent la propriété de Sony du Canada Ltée, Toronto, ON M2H 3R6.

Nom : _____

No. de modèle acheté : _____ Portatif Hi-Fi domestique

Adresse : _____

Ville : _____ Prov : _____

Code Postal : _____ Téléphone : _____

